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Schriftelijke vragen ex. artikel 23 Reglement van Orde Provinciale Staten van Flevoland 

 

 

Provincie Flevoland 

T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 

Onderwerp:  Schriftelijke vragen ex. artikel 23 Reglement van Orde Provinciale Staten van 

Flevoland over datacenters in de verstedelijkingsstrategie MRA 

Datum: 05-02-2020 

Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de Flevolandse VVD 

de volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten over datacenters in de 

verstedelijkingsstrategie MRA. 

1. Is het College bekend met het bericht 

‘https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/227972/plannen-voor-cluster-datacenters-

langs-snelweg-a6-a27’ van Omroep Flevoland op 8 april 2021? 

2. Kan het college verduidelijken waarom  in de MRA al wordt gesproken over een 

datacenter in Flevoland terwijl de Provincie nog geen eigen strategie heeft 

uitgewerkt? Is het college het met de Flevolandse VVD eens dat dat eigenlijk de 

verkeerde volgorde is? Zo niet, waarom niet? 

3. Kan het college aangeven wat de onderlinge afhankelijkheid is tussen de 

verstedelijkingsstrategie MRA en de eigen datacenterstrategie? 

4. Kan het college uitleggen hoe de onderlinge afstemming op het gebied van 

datacenters tussen de MRA, de provincie Flevoland, de gemeente Almere en de 

gemeente Lelystad heeft plaatsgevonden? 

5. In het bericht van Omroep Flevoland wordt gemeld dat de gemeente Zeewolde niet 

op de hoogte is van de mogelijke komst van een cluster van datacenters op hun 

grondgebied. Is het college het met de Flevolandse VVD eens dat er bij de provincie 

Flevoland een informatieplicht is als er vanuit de MRA ontwikkelingen plaatsvinden 

die die andere Flevolandse gemeenten raken? Zo ja, hoe kan het dan dat de 

provincie als MRA deelnemer niet in staat is geweest om de gemeente Zeewolde 

hierbij te betrekken? Zo niet, kan het college dan uitleggen hoe de communicatie 

tussen de MRA,  provincie Flevoland en alle gemeenten in Flevoland is geregeld? 
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6. Heeft de komst van het hyperscale datacenter op Trekkersveld 4 in Zeewolde er voor 

gezorgd dat de infrastructuur in Flevoland juist aantrekkelijker is voor de komst van 

andere datacenters? Zo niet, wat is dan de dominante overweging om juist nog een 

datacenter in zuidelijk Flevoland te onderzoeken? 

7. Is het college het met de Flevolandse VVD eens dat het goed is om in gesprek te 

gaan met de inwoners over zaken die hen mogelijk raken? Zo ja, gaat het college in 

op het verzoek van het platform Oosterwold om in gesprek te gaan over de komst 

van een mogelijk cluster van datacenters, zoals gevraagd in hun brief van 31 maart 

2021, geplaatst op de LIS van week 13? Zo niet, waarom niet? 

8. Kan het college aangeven welke andere elementen uit de verstedelijkingsstrategie 

nog onderdeel zijn van de beleidsvorming binnen de eigen provinciegrenzen? 

Namens de fractie van een Flevolandse VVD, 

Franco Achtien 


